
 
Zápisnica zo zasadnutia Predsedníctva SAZPŠ 11.12.2024 

 
Prítomní: J. Krako, Ľ. Kubašová, J. Medveďová, V. Trnka  
Neprítomní: P. Kuboško 
 
Program zasadania: 
 
1. Otvorenie  
2. Kontrola uznesení z predošlých zasadnutí  
3. Aktualizácia súťažného poriadku AST  
4. Aktualizácia rozpočtu na rok 2024  
5. Rozpočet na rok 2025  
6. Rôzne  
7. Diskusia  
8. Záver  
 
 
K bodu 1. Otvorenie 
 
Zasadnutie predsedníctva otvoril o 10:00 hod. predseda p. Krako. Predseda privítal 
prítomných členov predsedníctva. Konštatoval, že zasadnutie je uznášaniaschopné, nakoľko 
sa ospravedlnil p. Kuboško a ostatní členovia sú prítomní. K navrhnutému programu 
zasadnutia neboli vznesené žiadne pripomienky ani návrhy na doplnenie. 
 
 
K bodu 2. Kontrola uznesení z predošlých zasadnutí 
 
Predmetom kontroly boli uznesenia. Predseda p. Krako informoval o stave plnenia 
jednotlivých uznesení a konštatoval, že všetky sú naplnené. Následne informoval o nejasnosti 
minulých uznesení a z toho dôvodu dal hlasovať o zrušení platnosti uznesení 
predchádzajúcich zasadnutí predsedníctva 
 
Hlasovanie o zrušení platnosti uznesení predošlých zasadnutí predsedníctva 
ZA: 4  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 
 
Predsedajúci konštatoval, že návrh na zrušenie bol schválený. 



 
 Predseda J. Krako si uložil za úlohu vypracovať nové smernice. Smernicu o žiadostiach 
vypracuje p. Medveďová. Termín vypracovania smernice bol stanovený na šiesty mesiac roku 
2025. . 
 
 
K bodu 3. Aktualizácia súťažného poriadku AST  
 
Predseda v mene chýbajúceho Pavla Kubošku odprezentoval súťažný poriadok. Následne dal 
o ňom hlasovať 
 
Hlasovanie o súťažnom poriadku AST na Slovensku 
ZA: 4  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 
 
K bodu 4. Aktualizácia rozpočtu na rok 2024 
 
Predseda Jakub Krako predložil návrh aktualizácie  rozpočtu na rok 2024. Predložené boli 
rozpočty pre jednotlivé aktivity, vrátane AST, Kolky, turistiku a Šachy. Predseda navrhol 
zvýšenie celkového rozpočtu a predložil návrhy na nové akcie s ich predbežným finančným 
rámcom. Navrhol tiež vyčleniť finančné prostriedky na odmeny pre medailistov 
z Majstrovstiev Európy 2024.  
 
V rámci bodu 4 bola prerokovaná aj podpora paralympijských športov, konkrétne nákup 
megafónov pre para alpské lyžovanie, ako aj žiadosti, ktoré prišli pre podporu a sú zahrnuté 
v rozpočte.  
Bol prerokovaný rozpočet pre športový kemp, ktorý je plánovaný na obdobie 4.-9. februára-
Martin Priekopa. Bol predložený návrh na zlúčenie rozpočtov dvoch projektov do jedného 
spoločného rozpočtu, o čom dal predseda hlasovať.  
 
Hlasovanie o zlúčenie rozpočtov na podporu klubov a športového kempu do jedného rozpočte: 
ZA: 4  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 
 
Bol prerokovaný návrh na odmenu za vykonanú prácu pre aktuálneho predsedu Ing. Jakuba 
Kraka, PhD. Predseda taktiež požiadal členov predsedníctva o pomoc pri administratíve 
spojenej s ukončením roku a navrhol s nimi uzavrieť dohodu o pracovnej činnosti. Navrhol 
takto postupovať aj v prípade p. Vojvodovej a p. Dúhovkovej.  
Po odprezentovaní všetkých zložiek aktualizovaného rozpočtu na rok 2024 dal predseda 
Jakub Krako o rozpočte hlasovať ako celku., vrátane navrhnutých odmien za vykonanú prácu 
pre členov a predsedu. 
 



 
Hlasovanie o aktualizácií rozpočtu na rok 2024 
ZA: 4  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 
 
Predsedajúci konštatoval, že aktualizácia rozpočtu na rok 2024 bola schválená. 
 
 
K bodu 5.Rozpočet na rok 2025  
 
Predseda Krako odprezentoval návrhy na rozloženie rozpočtu na základe návrhov predsedov 
jednotlivých komisií športov a potrieb SAZ%S. Rozpočet bol vyčíslený 213 138€. Predseda 
navrhol zníženie v jednotlivých sekciách na nižšiu sumu, aby bol rozpočet vo výške 189 000€.  
Následne bol predstavený rozpočet pre Kolky. Prebehla diskusia o akceptácii rozdielnej výšky 
rozdelených finančných prostriedkov pre jednotlivé kluby. 
Taktiež boli odprezentované rozpočty všetkých športov a porovnanie s navrhovanou 
korekciou. Následne po dlhšej diskusií predseda Krako predložil návrh na úpravu návrhu 
rozpočtu, a to nasledovne: 
 

- AST:   41 590€ 
- Kolky:  52 633€ 
- Turistika: 9 140 € 
- Šach  12 070€ 
- Projekty 9 400€ 
- SAZPŠ 64 600€ 

Celková výška rozpočtu:189 433€.  
Následne sa hlasovalo o návrhu rozpočtu na rok 2025. 
 
Hlasovanie o návrhu rozpočtu na rok 2025 
ZA: 4  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 
 
Predsedajúci konštatoval, že návrhu rozpočtu na rok 2025 bol schválený. 
 
K bodu 6. Rôzne 
 
V rámci bodu „Rôzne“ bola otvorená diskusia o predaji auta. Bolo konštatované, že auto bude 
predané záujemcovi, ktorý ponúkne najvyššiu sumu. 
 
Následne sa hlasovalo o schválení predaja auta formou ponukového konania s predajom 
najvyššej ponuke. 



 
 
Hlasovanie o schválení predaja motorového vozidla Ford Tranzit 
ZA: 4  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 
 
Predseda skonštatoval, že Predsedníctvo poverilo predsedu vykonávať kroky smerujúce 
k predaju auta a následne požiadať Valné zhromaždenie o schválení predaja auta.  
 
K bodu 7. Diskusia 
 
V rámci diskusie pán Trnka upozornil na potrebu aktualizácie webovej stránky sazps.sk. 
 
K bodu 8. Záver 
 
Na záver zasadnutia predsedajúci zhrnul hlavné body rokovania, poďakoval prítomným za 
účasť a konštatoval, že prijaté uznesenia budú zapísané do zápisnice a zverejnené. 
 
 
Vo Vrútkach dňa 11.12.2024 

 
Zapísala Mgr. Paulína Píšová       .................................. 

       
Predsedal Ing. Jakub Krako PhD.    .................................. 
 
 
  



 
Uznesenie z Predsedníctva zo dňa 11.12.2024 
 

A) Berie na vedomie: 
1. Návrh programu predsedníctva 
2. Návrh na zrušenie platnosti uznesení minulých zasadnutí predsedníctva SAZPŠ 
3. Aktualizáciu súťažného poriadku AST 
4. Kalendár súťaží a podujatí v AST na rok 2024 
5. Aktualizáciu rozpočtu na rok 2024 
6. Návrh na zlúčenie rozpočtu pre projekty  na podporu členských klubov SAZPŠ  

a športového kempu 
7. Návrh rozpočtu na rok 2025 
8. Návrh na odpredanie motorového vozidla 
9. Potrebu aktualizácie stránky SAZPŠ 
 
B) Schvaľuje: 
 
1. Program predsedníctva,  
2. Zrušenie platnosti uznesení predchádzajúcich zasadnutí predsedníctva SAZPŠ 
3. Súťažný poriadok AST 
4. Zlúčenie rozpočtov pre projekt podpory členských klubov SAZPŠ a športového 

kempu 
5. Aktualizovaný rozpočet SAZPŠ pre rok 2024 
6. Návrh rozpočtu pre rok 2025 
7. Odpredanie motorového vozidla Ford Transit 

 
C) Ukladá: 

 
1. Vytvorenie nových smerníc SAZPŠ o financovaní akcií, podujatí a podpory členov 

SAZPŠ 
T: 30.6.2025 
Z: predseda Jakub Krako, Jana Medveďová 
 

2. Predloženie návrhu rozpočtu pre rok 2025 na Valnom zhromaždení SAZPŠ   
T: 30.6.2024 
Z: Predseda SAZPŠ 
 

3. Získať cenové ponuky na odpredaj motorového vozidla a predložiť návrh na VZ 
SAZPŠ na odpredanie motorového vozidla Ford Transit 
T: 30.6.2024 



 
Z: Predseda SAZPŠ 

4. Zaslať zápisnicu členom predsedníctva a kontrolórke SAZPŠ a následne zverejniť na 
webovej stránke SAZPŠ.  

10. T : 31.1.2024 
11. Z: Predseda SAZPŠ 

 
 


